
1

Behoort bij punt 5 van de agenda voor de raadsvergadering van 16 december 2008

Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 17 november 2008 

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden C.C.P.J. Arts, J.H.L.M. Nielen, M. A. Sahintürk en mw. G.E. 
Weijers (CDA), J. Oosterwijk, R.G. Poel, mw. S.M. Derks en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. F.J.H.M. van 
Diemen-Vereijken en mw. N.A.J. te Velde-Hofhuizen (GL), A.Th.P. Peeters, W.H.M. Pluk en G.P.M. 
Stoffels (ABC), H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. van Heumen-Janssen en W.M. van der Burgt (PLC), M.S. 
van Veen en mw. C.M. Angevaren (VVD),  J.P.G. Kerskes (D66) en griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: J.P. Kroet, Th.C. Blokland, J.W. Donkers J.J.P. Janssen en gemeentesecretaris P.M. van 
de Koolwijk 

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het 
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
01 Opening Voorzitter opent de vergadering met een moment van stilte. 

Hij meldt dat de raadsvergadering voor het eerst live via 
internet te volgen zal zijn.  

02 Vragenronde van raadsleden  conform
art. 39 Reglement van Orde.

Vragen zijn ingediend door vijf fracties: 
Fractie CDA, dhr. Nielen en fractie ABC, dhr. Peeters stellen 
vragen over de sluiting van het consultatiebureau in Haps. 
Wethouder Janssen antwoordt dat die beslissing is genomen 
door bureau Thuiszorg, omdat er te weinig geboorten zijn in 
Haps. Het college heeft hier in oktober mee ingestemd, en 
vervolgens de dorpsraad geïnformeerd. De 
consultatiebureaufunctie wordt opgenomen in het 
consultatiebureau van de Heeswijkse Kampen; voor ouders 
met kinderen tussen 0-4 jaar is afgesproken dat er een 
wekelijks inloopspreekuur zal blijven.   
Fractie GroenLinks mw. Van Diemen vraagt of het college 
voornemens is iets te doen tegen parkeren van vrachtauto’s op 
de Sportlaan, wat zorgt voor verkeersgevaarlijke situaties. 
Wethouder Donkers antwoordt dat hiervoor maatregelen 
worden voorbereid om de Sportlaan vrij te maken, naar 
verwachting is dit binnen enkele weken uitgevoerd. 
Fractie VVD, dhr. Van Veen vindt dat het college op de 
gemeentepagina van het Cuijks Weekblad eenzijdige informatie 
geeft met betrekking tot de plannen over de Homburg Campus. 
Hij vraagt of tegenstanders en oppositie in de editie van 26 
november 2008 hun visie op de gemeentepagina kunnen 
publiceren. Hij krijgt hierop bijval van dhr. Kerskes en dhr. 
Siroen. Wethouder Janssen antwoordt dat via de 
gemeentepagina toelichting is gegeven op vragen over de 
plannen met schouwburg en Homburgcampus, die zijn gerezen
tijdens gesprekken met omwonenden en het stadsgesprek van 
27 oktober 2008. De wethouder stelt dat het Cuijks Weekblad 
ruimte biedt o.a. via ingezonden brieven, voor politieke 
discussie, maar de gemeentepagina is daarvoor niet bedoeld. 
Fractie VVD, dhr. Van Veen informeert wanneer het 
postkantoor weer open zal gaan. Wethouder Kroet antwoordt 
dat het postkantoor vanaf 20 november a.s. weer open zal 
gaan.
Fractie D66, dhr. Kerskes vraagt wanneer raadsleden de 
voorstellen voor de Homburgcampus krijgen aangereikt, gelet 
op behandeling in de raad van 15 december? Wethouder  
Janssen antwoordt dat er op maandag 8 december een 
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ingelaste commissievergadering zal zijn, de stukken hiervoor 
worden zoals gebruikelijk 10 dagen daarvoor toegezonden. 

03 Trekking nummer 
Mededelingen 
Accordering agenda

De voorzitter trekt stemnummer 4, zodat de beraadslagingen 
en eventuele stemmingen zullen beginnen bij dhr. Arts. 
Er zijn geen mededelingen 
Vaststellen agenda: Op verzoek van fractie CDA wordt 
toegevoegd als agendapunt 22, stemming over een in te 
dienen motie van fractie CDA. Sluiting wordt vervolgens 
agendapunt 23. 
De agenda wordt met aanvulling van agendapunt 22 
vastgesteld. 

04 Spreekrecht voor aanwezigen op de 
publieke tribune 

Van het spreekrecht maken gebruik dhr. H. Kiela, namens 
dorpsraad Haps, en dhr. G. Graat op persoonlijke titel, beide 
met betrekking tot de agendapunten 11 t/m 13 over het RBL. 
Dhr. Kiela betoogt dat nut en noodzaak z.i. nog onvoldoende 
zijn aangetoond; dat het proces onvoldragen is; en dat er nog 
véél betere uitkomsten mogelijk zijn als de raad hiervoor de tijd 
zou willen nemen. Dhr. Graat maakt eveneens duidelijk tégen 
ontwikkeling van het RBL te zijn. 
De bijdragen worden betrokken bij de besluitvorming onder de 
agendapunten 11 t/m 13. 

05 Vaststellen van de besluitenlijst van 11 
september en 22 september. 

Besluitenlijst 11 september 2008 redactionele correcties: Dhr. 
Stoffels moet niet vermeld staan bij de aanwezigen. Op pagina 
3 bij de vragenronde wordt op verzoek van dhr. Nielen 
toegevoegd dat zijn vraag betrekking had op de kermis in 
Haps. Met deze correcties wordt de besluitenlijst vastgesteld.  
Besluitenlijst 22 september 2008 wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

A-stukken 
06 Kennis nemen van de 

voortgangsrapportage 
vastgoedinformatiesysteem, en 
beschikbaar stellen van een 
aanvullend krediet van €135.500

De raad is met algemene stemmen akkoord conform het 
voorstel:
1. Kennis te nemen van de tot op heden bereikte resultaten 

met de basisregistratie adressen en gebouwen, de Wet 
kenbaarheid publiekrechterlijke beperkingen en de 
samenwerking in het Land van Cuijk op het gebied van de 
vastgoedinformatievoorziening.

2. Een aanvullend krediet beschikbaar te stellen voor de 
samenwerking met het Land van Cuijk en de 
doorontwikkeling van de vastgoedinformatievoorziening 
ter hoogte van € 133.500,-. De daarbij behorende 
kapitaallasten bedragen € 31.263,- en zijn meegenomen 
in het dekkingsplan behorende bij de begroting 2009.

3. Een aanvullend opleidingsbudget vastgoedautomatisering 
beschikbaar stellen van € 1.500,-. Dit bedrag is eveneens 
meegenomen in het dekkingsplan behorende bij de 
begroting 2009.

4. Het restantkrediet ad € 49.975,- inzetten voor afronding 
van de werkzaamheden ten behoeve van de BAG.

07 Voorstel tot nemen van een beslissing 
op drie bezwaarschriften op het  
voorbereidingsbesluit gebied 
dassencorridor Zevenhutten 

De raad is met algemene stemmen akkoord conform het 
voorstel:
1. Het bezwaarschrift van reclamante 1 voor zover de 

grieven betrekking hebben op het 
aanlegvergunningenstelsel niet ontvankelijk te verklaren 
en het bezwaarschrift voor het overige ontvankelijk en 
ongegrond te verklaren;

2. het bezwaarschrift van reclamant 2 niet ontvankelijk te 
verklaren;

3. het bezwaarschrift van reclamant 3 ontvankelijk en 
ongegrond te verklaren.
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08 Voorstel tot het nemen van een 
voorbereidingsbesluit Sectie M, nr. 
306, Bungelaar 3 te Beers

De raad is met algemene stemmen akkoord conform het 
voorstel.

09 Voorstel tot vaststellen van de Nota 
Inkoopbeleid Land van Cuijk 2008 en 
intrekken van de Nota inkoopbeleid 
Cuijk 2007. 

De raad is met algemene stemmen akkoord conform het 
voorstel:
1. Intrekken van het raadsbesluit d.d. 12 maart 2007.
2. Kennis nemen van de evaluatie 2007.
3. Instemmen met de voorliggende nota inkoopbeleid Land 

van Cuijk deel 1.
4. Kennis nemen van onderdelen 2 tot en met 6 van dezelfde 

nota.
10 Voorstel tot deelnemen aan het project 

stemmen in een willekeurig stemlokaal 
(SWS) op 4 juni 2009

De raad is met algemene stemmen akkoord conform het 
voorstel.

C-stukken 
11 Behandeling raadsvoorstel 

gebiedsbegrenzing bedrijventerrein 
Laarakker d.d. 28 oktober 2008 

Dhr. Nielen memoreert dat het uit oogpunt voor de bezwaren van de inwoners van Haps is, dat er nu een 
mosaïekvariant voor het RBL voorligt. Fractie CDA is van mening dat de raad als uitgangpunt moet kiezen 
voor variant 3a, omdat deze voor de gemeente ook financieel te dragen is, echter er zijn aanknopingspunten 
om deze variant te optimaliseren, gelet op signalen uit het provinciehuis. Daartoe dient fractie CDA, mede 
namens GroenLinks en PvdA in motie 1, een opdracht aan het college om met gebiedsvariant 3a als 
uitgangspunt, in overleg met de Provincie de mogelijkheden te benutten die er zijn om het bedrijventerrein 
verder richting het “Duits lijntje” te ontwikkelen en daarmee de westgrens van het gebied verder weg van de 
kern Haps te leggen. 
Mw. Van Diemen namens GroenLinks meldt dat haar fractie motie 1 ondersteunt. De voor GroenLinks 
belangrijke punten zijn de afstand tussen RBT en de kern Haps; het lokaal bedrijventerrein als buffer tussen 
RBT en de burgerbebouwing (dat wil zeggen langs de Oeffeltseweg lokale bedrijvigheid). Fractie GroenLinks 
vraagt nog hoe het zit met aanleg van de AVZ, en wacht nog op de notitie over werkgelegenheid, een voorstel 
voor gefaseerde ontwikkeling en duidelijkheid over de verkeersafwikkeling. Met andere woorden, de 
besluitvorming is nog niet afgerond.
Dhr. Oosterwijk namens de PvdA betoogt dat de besluitvorming over het RBL belangrijk en urgent is voor de 
werkgelegenheid in het Land van Cuijk. De criteria die zijn fractie steeds heeft aangehouden zijn dat de kern 
van Haps moet worden ontzien en er een buffer tussen het bedrijventerrein en de Cuijkseweg moet komen, 
maar niet tegen elke prijs. Variant 3a voldoet het meest aan deze criteria. Dhr. Van Veen interrumpeert, dhr. 
Nielen reageert op de vraag waarom ontwikkelingen naar de zuidkant wel betaalbaar zouden zijn, maar naar 
de noordzijde niet. 
Dhr. Stoffels namens fractie ABC memoreert dat zijn fractie zich vanaf het begin heeft ingezet voor 
alternatieven voor het gebiedsplan RBL. De fractie heeft een eigen variant ontwikkeld en dient deze in via 
motie 2, waarbij de westelijke grens voor het ontwikkelingsgebied een rechte lijn parallel aan en ten westen 
van de hoogspanningsmasten zou moeten zijn. De meerkosten voor deze variant volgens fractie ABC zou plm. 
€ 2,5 mln. zijn, met mogelijkheden om deze nog positief te beïnvloeden. 
Mw. Van Heumen namens fractie PLC stelt dat de krimpende bevolking en economie nopen tot heroverweging 
van eerder genomen besluiten. Zij pleit er voor te starten met de aanleg van een rondweg en het 
bedrijventerrein gefaseerd te ontwikkelen naar behoefte, te starten vanaf de A73, en te voorkomen dat de 
gemeente onnodig renteverlies lijdt op niet-uitgegeven bedrijventerrein. 
Dhr. Van Veen namens fractie VVD stelt dat argumenten en pogingen van zijn fractie om tot een alternatief te 
komen opgebruikt zijn. Hij neemt afstand van motie 1 en verwijst naar een motie die door D66 zal worden 
ingediend.
Dhr. Kerskes beschrijft de aanleg van het RBT als een gedwongen huwelijk, waarbij de raad als mediator is 
ingeschakeld, en de financiën het speelveld bepalen. Voor zijn fractie is de rondweg een noodzakelijke 
voorwaarde, en variant 2 is het na te streven optimum, waarbij ontwikkeling gefaseerd zal moeten geschieden 
en ontwikkeling van het noordelijk deel pas aan de orde komt als dit economisch noodzakelijk wordt. D66 
verwacht dat variant 2 minder duur zal worden dan nu berekend en dient in, mede namens fractie VVD, motie 
3, een voorstel om variant 2 als uitgangspunt te nemen.  
Wethouder Kroet reageert kort op enkele opmerkingen, o.a. door inspreker over de rol van de burgemeester 
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als collegelid, in het proces om het RBL te ontwikkelen.  
Wethouder Janssen antwoordt op vragen van GroenLinks dat de Laarakkers Waterleiding met een strook 
daarlangs heringericht moet worden als Ecologische Verbindingszone. Dit project is al gestart waarbij het 
waterschap Aa en Maas de regie voert, maar meerdere partijen betrokken zijn. 
Dhr. Nielen roept de wethouder op om als gemeente een coördinerende rol te spelen ook bij de 
grondverwerving voor de EVZ. Wethouder Jansen zegt toe de raad te informeren over voortgang van het 
project en ook de coördinatie met betrekking tot de grondverwerving. 
Na een korte schorsing reageert wethouder Kroet op de ingediende moties met de stelling dat het college een 
voorkeur heeft voor variant 3a, en de motie 1 deze variant het dichtst benaderd. Op een vraag van dhr. Van 
Veen antwoord de wethouder dat hij verwacht de punten a t/m e uit de motie voor een groot deel te kunnen 
uitvoeren, en daarmee uit te komen dicht bij variant 2. 
Vervolgens ontstaat een discussie tussen met name de heren Nielen, Peeters, Oosterwijk en Van Veen over 
de interpretatie van ingediende moties, en het verschil in uitgangspunt voor de besluitvorming die zich aftekent 
tussen de coalitiepartijen en de oppositie.  
In tweede termijn herhalen de fracties hun uitgangspunten. 

Besluit:  Motie 1 wordt instemming gebracht en wordt aangenomen met 10 stemmen voor (fracties CDA, 
GroenLinks en PvdA) en 9 stemmen tegen (fracties ABC, PLC, VVD en D66). De raad heeft gekozen voor 
gebiedsvariant 3a, met een opdracht aan het college deze verder te optimaliseren. Moties 2 en 3 van fracties 
ABC en D66-VVD) zijn vervolgens niet meer in stemming gebracht. 

12 Vaststelling van de aanmeldingsnotitie 
MER (Milieu Effect rapportage) 
Regionaal Bedrijventerrein Laarakker

Er zijn in eerste termijn vragen van mw. Van Diemen en de 
heren Poel, Stoffels, Van de Burgt, Kerskes en Nielen, met 
name over de noodzaak van een integrale afweging voor het 
totaalgebied, en de cumulatieve effecten van milieubelastende 
zaken als de vuilstort, het verkeer en het RBT. 
Wethouder Janssen antwoordt met het voorstel een 
kwaliteitscommissie Milieu te benoemen, waarin diverse 
partijen zitting zullen nemen, die objectief toezicht kunnen 
houden op en advies kunnen geven over milieukwaliteit. In de 
aanmeldingsnotitie zijn al diverse aanbevelingen opgenomen 
die hij zal uitvoeren, in samenwerking met de commissie. Als 
de raad zou besluiten tot een volledige MER kan het 
voorontwerp bestemmingsplan voor het RBT niet ter visie 
worden gelegd. 
De fracties kunnen zich vinden in het voorstel om een 
kwaliteitscommissie Milieu in te stellen. Wethouder Janssen 
verwacht in het voorjaar van 2009 de samenstelling van de 
commissie te kunnen presenteren. 
Besluit: de raad stelt de aanmeldingsnotitie vast en besluit 
daarmee géén MER uit te voeren. 

13 Voorstel tot instemmen met het in 
procedure brengen van het 
voorontwerp bestemmingsplan voor 
het regionaal Bedrijventerrein 
Laarakker in Haps

De voorzitter meldt dat aan de orde is niet het vaststellen, maar 
instemmen van de raad om het voorontwerp bestemmingsplan
in procedure te brengen, met de aanvullende toelichting dat de 
raad heeft besloten om variant 3a als uitgangspunt te nemen 
voor de gebiedsontwikkeling. 
Dhr. Poel meldt nog in afwachting te zijn van de notitie over 
werkgelegenheid. Dhr. Kerskes vraagt of het juridisch mogelijk 
en overigens verstandig is om dit plan nu in procedure te 
brengen?
Dhr. Nielen meldt nog niet overtuigd te zijn door de voorstellen 
voor een facility point. Hij zal hier later nog op terug komen. 
Wethouder Kroet antwoordt op vragen over de notitie 
werkgelegenheid, dat deze zal worden aangeboden gelijk met 
het ontwerp bestemmingsplan. 
Wethouder Donkers antwoordt op vragen over de rondweg dat 
op advies van de Provincie een studie naar diverse tracés 
loopt, en dat de gedeputeerde voor mobiliteit de bereidheid 
heeft om aan de aanleg van de rondweg mee te werken. Een 
intentieverklaring hiertoe zal binnenkort worden ondertekend. 



5

Besluit: Fracties PLC, ABC en VVD melden niet met het 
voorstel te kunnen instemmen, gelet op hun standpunten bij 
agendapunt 11. Zonder stemming is het voorstel aangenomen 
met 8 stemmen tegen. 

14 Wet voorkeursrecht gemeenten 
uitbreiding RBL locatie1 en locatie 2

Besluit:
1. Als uitgangspunt voor de planologische onderbouwing voor 

de aanwijzing ingevolge de Wet voorkeursrecht gemeenten 
uit te gaan van het uitwerkingsplan Land van Cuijk, niet 
zijnde een vastgesteld bestemmingsplan, projectbesluit of 
structuurvisie.

2. Ingevolge art. 2 juncto 5 van de Wet voorkeursrecht 
gemeenten de percelen, zoals aangegeven op de bij dit 
besluit behorende en daarvan deel uit makende als 
zodanig gewaarmerkt kadastraal overzicht betrekking 
hebbende op het plangebied Uitbreiding RBL, en de 
bijbehorende en daarvan deel uit makende perceelslijst, 
vermeldende de kadastrale aanduiding van de in de 
aanwijzing opgenomen percelen, hun grootte alsmede de 
naam en woonplaats van de eigenaren en rechthebbenden 
van de daarop rustende beperkte rechten, aan te wijzen als 
gronden waarop de art. 10 t/m 24, 26 en 27 van de Wet 
voorkeursrecht gemeenten van toepassing zijn, met de 
aantekening dat deze percelen eerder in een aanwijzing 
betrokken zijn geweest.

De raad stemt in met het voorstel. De fracties VVD en PLC 
willen aantekenen dat zij geacht worden tegen het voorstel te 
hebben gestemd.

15 Voorstel tot het nemen van diverse 
besluiten i.v.m. de inwerkingtreding 
van de nieuwe Wet ruimtelijke 
ordening

Fractie PvdA dient in amendement 2 inhoudende een 
tekstwijziging op pagina 6 bij de kop Advies bij 1b luidende:
“Bij een voorgenomen toepassing van het projectbesluit, de 
gemeenteraad direct op actieve wijze via een schriftelijke 
mededeling in kennis wordt gesteld van dat voorgenomen 
besluit. Indien een raadsfractie niet direct daaropvolgend 
gemotiveerd kenbaar maakt dat zij de gemeenteraad over 
het projectbesluit wil laten besluiten, zal het college van 
burgemeester en wethouders de inspraakprocedure ten 
behoeve van het project starten”. Amendement 2 wordt 
aangenomen. 
De raad stemt in met het gewijzigde voorstel.

16 Instemmen met de ruimtelijke 
onderbouwing voor vernieuwbouw van 
Bungelaar 3 te Beers

Fractie CDA vraagt of het college een discussienotitie voor de 
raad wil voorbereiden, zodat de raad zich kan uitspreken over 
de nu door het college gebruikte beleidsregel dat 40% moet 
worden teruggebouwd op de bestaande fundering. Na 
toezegging door wethouder Kroet dat hij zo’n notitie zal 
voorbereiden, gaat de raad met algemene stemmen akkoord 
met het voorstel.

17 Gelegenheid voor het uiten van 
wensen en bedenkingen conform art. 
160.2 van de Gemeentewet, over een 
samenwerkingsovereenkomst heffing 
en invordering gemeentelijke 
belastingen WOZ en OZB

Dhr. Siroen meldt namens fractie PLC bezwaar te hebben 
tegen het gestelde in artikel 5-4, het niet doorberekenen van 
accountantskosten.
Dhr. Peeters (ABC) heeft geen antwoord gekregen op vragen 
in de commissie om de passages over ontbinding van de 
overeenkomst te modelleren naar teksten die ook voor 
gemeenschappelijke regelingen gebruikelijk zijn.
Wethouder Donkers antwoordt dat de overeenkomst slechts 
voor een overbruggingsperiode van 1,5 jaar in gebruik zal zijn. 
Hij bepleit om de overeenkomst zoals voorgelegd te laten 
passeren omdat alle inspanningen meer zullen kosten dan dat 
waard is.
Er worden verder geen wensen of bedenkingen ingebracht.
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18 Gelegenheid voor het uiten van 
wensen en bedenkingen conform art. 
169.4 van de Gemeentewet, over 
aankoop pand Kerkstraat 14 te Cuijk. 

Er zijn geen wensen of bedenkingen ingebracht.

19 Voorstel tot vaststellen van de 
stimuleringsregeling AED’s 2008-2011

Na toezegging door wethouder Janssen op vragen van mevr. 
Weijers (CSA) en dhr. Van der Burgt (PLC) om in de evaluatie 
begin 2010 te bezien hoe met het verzorgen van de 
herhalingscursussen zal worden omgegaan, gaat de raad met 
algemene stemmen akkoord met het voorstel.

20 Voorstel tot benoemen van mevr. 
I.J.G. Artz tot lid van de commissie 
Burger voor fractie GroenLinks, met 
ingang van 18 november 2008

Zonder stemming besluit de raad met algemene stemmen om 
mevr. I.J.G. Artz met ingang van 18 november 2008 te 
benoemen tot lid van de commissie Burger.

21 Vaststellen jaaragenda 2009 De raad is met algemene stemmen akkoord met het voorstel.
22 Motie CDA inzake een versnelde 

aanpak van investeringen in verband 
met kredietcrisis

De motie van het CDA wordt met unanieme ondersteuning 
aangenomen.

23 Sluiting Om 23.20 uur

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 15 december 2008

De raad voornoemd,

C.G.W.M. Selman L.M. Schoots
griffier voorzitter


